
 
 

Protokół Nr 24/08 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 22 grudnia 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
  

                                                                                   Rozpoczęcie posiedzenia 8 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 940 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczących spraw finansowych 
skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks  . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niŜej : 
 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na  sesję , która odbędzie się 30 grudnia 2008 r.    
4.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2008  
5.Sprawy róŜne   
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 23/08 z poprzedniego  posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie  bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod  obrady najbliŜszej 
sesji,  komisja je przeanalizowała  i przedyskutowała , wysłuchała  wyjaśnień , a następnie 
wydała opinię jak niŜej :  
-  projekt uchwały Nr XXIII/187/08  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy  
  Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi  
  działalność  poŜytku publicznego w 2009 r. „ – komisja jednogłośnie i pozytywnie  
  zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt  uchwały Nr XXIII/188/08 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości  
  Barzkowice „ gmina   Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie  
  zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 r. 
Radna Gabriela Czwertlik –zwróciła uwagę , iŜ na ul. Warszawskiej w Przechodni Terapii 
UzaleŜnienia od Alkoholu   nie ma moŜliwości , aby dzieci z terenu gminy były przyjęte przez 
specjalistów , gdzie dzieci  z terenu miasta są przyjmowane .Radna równieŜ zaproponowała,  
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aby  w skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wchodziła osoba 
będąca tzw. „ trzeźwym anonimowym alkoholikiem „  
Przewodniczący komisji odnosząc się do tematu powiedział ,Ŝe nie moŜe być tak , aby dzieci 
nie otrzymywały takiej pomocy i zaproponował , aby komisja w formie wniosku wystąpiła z  
tym problem na sesji . 
Wobec powyŜszego komisja jednogłośnie przyjęła wniosek w następującym brzmieniu : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu wnioskuje o podjęcie działań mających 
na celu umoŜliwienie skorzystania przez dzieci z rodzin u których występują problemy 
alkoholowe i problemy  narkomanii z bezpłatnej pomocy specjalistów . Komisja ponadto 
proponuje równieŜ rozwaŜenie moŜliwości zmiany składu Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych przez wprowadzenie osoby tzw.  „ trzeźwy anonimowy  
alkoholik „ .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , czyniąc to jednogłośnie .  
- projekt  uchwały Nr XXIII/190/08 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2009- komisja  
  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XXIII/191/08  w sprawie rozpatrzenia skargi – stanowisko i projekt   
  uchwały przedstawi wnioskodawca , czyli komisja rewizyjna ,  
- projekt  uchwały Nr XXIII/192/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. zmiany  
  limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na  
  programy i projekty  realizowane ze środków pochodzących z budŜetu  Unii Europejskiej ,   
 niepodlegających   zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie    
 (EFTA ) oraz innych  środków  pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających   
 zwrotowi 
Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy . 
Komisja w/w projekt uchwały jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała .  
- projekt uchwały Nr XXIII/193/08  w sprawie ustalenia wydatków budŜetu gminy , których  
  niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 2008- 
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał sprawozdanie Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i 
BudŜetu z działalności za 2008 rok .  
Członkowie komisji  sprawozdanie przyjęli nie wnosząc uwag .  
Sprawozdanie zostanie przedstawione na sesji i stanowić będzie załącznik do protokołu z 
obrad sesji.  
Ad.5  
Radna Czwertlik – poinformowała ,Ŝe na moście został postawiony znak drogowy i jest to 
znak zakazu wjazdu pojazdów o tonaŜu powyŜej  1.5 t  i rolników zaniepokoił  ten znak .  
A drugie pytanie dotyczyło , zamontowania barierki na tym moście , gdzie został postawiony 
znak . 
Zastępca Wójta odczytał pismo właścicieli pałacu w Barzkowicach , którzy zwrócili się do 
Wójta Gminy  o sprzedaŜ parku . Wójt  m.in. poinformował ,Ŝe gmina nabyła ten park w 2005 
roku od Agencji Nieruchomości Rolnych  i w umowie jest zapis   mówiący o tym  ,Ŝe przez 
okres 10 lat nie moŜna sprzedać tego parku , bo agencja moŜe zaŜądać zwrotu naleŜności za 
nieruchomość .   
Wójt Gminy odnosząc się do tej sprawy  powiedział ,Ŝe pałac właściciele nabyli po obrysie 
budynku , Ŝe o sprzedaŜy parku nie ma mowy , jedynie moŜemy im pomóc w racjonalnym 
wykorzystaniu tej posesji , zamierzają tam prowadzić ośrodek wypoczynkowo-szkoleniowy . 
O tej sprawie jak poinformował wójt ,dyskutowano na spotkaniu wiejskim w Barzkowicach . 
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk zabierając głos w tej sprawie zaznaczył ,Ŝe jeŜeli by 
chcieli skorzystać  z naszego  terenu to naleŜałoby  podpisać wówczas z nimi odpowiednią  
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umowę . Radny równieŜ powiedział ,Ŝe absolutnie nie naleŜy się  pozbywać parku , bo to 
słuŜy mieszkańcom i nie tylko . 
Kolejno radny poruszył temat dotyczący  nowo wybudowanej szatni dla sportowców w 
Grzędzicach , a sprawa dotyczy ścian na których widać gołym okiem wilgoć . 
Radny w tej sprawie jak poinformował złoŜył pismo do Urzędu i w załączeniu dołączył 
wykonane zdjęcia uwidaczniające wilgoć na ścianach , z którymi zapoznali się członkowie 
komisji .   
Radny Kuźma – zapytał się czy została sporządzona lista tych osób , którzy nie posiadają 
podpisanej umowy na kosz  z firmą świadczącą usługi wywozu nieczystości . 
Zastępca Wójta  odpowiedział ,Ŝe taka lista została sporządzona . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
 
Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                     Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :  
2008.12.22                                                                                     2009……………..    


